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Hei til alle foreldre ved Folkestad skule 
Her kommer et skriv fra FAU, foreldrerådets arbeidsutvalg, ved Folkestad skule. Vi håper alle tar seg 

tid til å lese igjennom skrivet, og vi håper det som står skrevet er til nytte og glede! 

 

Hva i all verden er FAU? 

Du har kanskje hørt betegnelsen før, men ikke blitt klok på hva det er? Du er ikke alene!  

Når du har barn på skolen, er du automatisk en del av Foreldrerådet. Foreldrerådet velger 

representanter til Foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU) – én eller flere fra hver klasse. Til sammen 

utgjør de et utvalg som skal ha mulighet til å påvirke skolehverdagen og være en konstruktiv 

samarbeidspartner for skolen. FAU kan komme med råd og innspill, men også ta opp saker på eget 

initiativ. 

At det skal være et FAU ved alle skoler er faktisk hjemlet i opplæringsloven. Vi anbefaler at du leser 

mer om FAU på FUG sine sider. 

 

Hvem sitter i FAU skoleåret 2022/2023? 

Under ser du listen over alle representantene i FAU dette skoleåret. Ta gjerne kontakt med din FAU 

representant om det er noe du lurer på, du har noen tanker eller ideer, eller det er noe du ønsker og 

kan bidra med! 

https://foreldreutvalgene.no/fug/alt-du-trenger-a-vite-om-foreldreradets-arbeidsutvalg-fau/#hva-er-foreldreradets-arbeids-utvalg-fau


FAU-
representant for 

Navn Verv 

1.klasse Irmelin Wenzel  

Vara: Lene Riis  

2.klasse Hanne Porsholt Jensen Sekretær/ referent  

Vara: Marte Berdahl  

3.klasse Siri Furuvik Aaland  

Vara: Astri Merete Sauar  

4.klasse Hege Myhre Valen  

Vara: Ottar Kåsa  

5.klasse Marte Berdahl  

Vara: Lena Leek  

6.klasse Kristoffer Karlsen  

Vara: Anne G. Kleivi  

7.klasse Lena Leek Leder   

Vara: Magnhild Gaastjønn  

 

Hva jobber egentlig FAU med? 

FAU hadde sitt første møte i høst den 23. oktober. Der bestemte vi hva vi skal prioritere å jobbe med 

dette skoleåret, og vi fordelte arbeidsoppgavene mellom oss. Det vi nå skal jobbe med er en blanding 

av oppgaver som FAU tradisjonelt har jobbet med ved Folkestad skule, samt at vi skal jobbe med nye 

tema. Under ser du listen over det FAU skal jobbe med: 

Sak  

Kommunikasjon Informasjonsflyten fra FAU og ut til foreldre og skolens ansatte 

Informasjonsflyt internt i FAU 

Rutiner for FAU 

Kommunikasjon fra FAU og 
ut til klassene 

Alle FAU-rep må finne en måte å «samle» foreldrene på sitt trinn 
på, finne ut om noen kan bidra med noe særskilt, få innspill til 
FAU etc. 

Permer Hylle på skolen for FAU-permer og klassekontakt-permer 

Skolegårdsløftet «Skolegårdsløftet» 

Søknader om pengestøtte til FAU ifm skolegårdsløftet 

Skolehage Sende søknader om støtte 

Skolefotograf Bidra til at skolefotografering igjen blir rutine på skolen 

Lagedag før jul Gjennomføre høsten 2022 – invitasjon er sendt ut 

Digitalisering i skolen Følge arbeidet med revisjon av digitaliseringsplanen som nå 
pågår. FAU ønsker å være med i arbeidsgruppen, og ikke bare få 
planen til høring (så lenge skjermene blir med hjem er dette et 
foreldreanliggende). 

17. mai-tilstelning  Nytt i 2022: Arrangeres av 5. klasseforeldre. 

Kurs for klassekontakter Kurs – sette dato. Hva er forventet av klassekontakter? 

Nynorsk Undersøke hvorfor det er valgfritt på Bø skule og ikke Folkestad 

Samarbeid elevrådet - FAU Møte på elevrådsmøter 

Leirskole FAU må følge med på utviklingen 

Foreldremøte vår -24 Kan FUG komme å ha innlegg? 

 



Skolegårdsløftet og skolehagesøknader 

En skikkelig gla’sak som fortjener litt ekstra oppmerksomhet, er at FAU har fått tildelt NOK 100.000 

fra Sparebankstiftinga Bø til oppgradering av skolegården. I høst satte vi ned en arbeidsgruppe for å 

realisere ønsket om en mer attraktiv skolegård, en sak som har vært på planleggingsstadiet i mange 

år. Vi har kalt prosjektet «Skolegårdsløftet». Vi har fokus på skolegården på flere områder: for å 

skape inkluderende aktivitet i friminuttene, som pedagogisk arena og som et nærmiljøanlegg. Mange 

har sikkert allerede sett reportasjen i Bø blad. 

Flere foreldre har sagt seg villige til å bidra i skolegårdsgruppa. Si gjerne i fra om du ønsker å bidra og 

om du kan noe spesielt, kan sille med utstyr etc. For etablering trengs det både profesjonelle aktører 

og dugnadsinnsats! 

Vi har allerede avholdt et møte med oppvekstsjef, representant fra teknisk, rektor, assisterende 

rektor. Vi har også knyttet til oss en veldig verdifull ressurs: professor Ingunn Fjørtoft, som også skal 

gjennomføre forskning på skolegårdsaktivitet som en del av skolegårdsløftet. Nå skal arbeidsgruppa 

jobbe med å konkretisere ønsker og lage en skisse over skolegården. Så er det tid for medvirkning og 

innspill, både fra elevrådet, foreldre, skolens ansatte, kommunen m.fl.  

Som en del av skolegårdsløftet har vi sendt inn en søknad til Økologisk Norge om å få bli 

prosjektskole for etablering av skolehage i 2023. Fylkeskommunen har også mulighet for å gi 

økonomisk bistand til etableringa av skolehage, og FAU har også levert en søknad dit. Vi venter spent 

på svar! Å etablere skolehage på Folkestad vil være en del av skolegårdsløftet. 

Vi jobber også kontinuerlig med flere pengesøknader til diverse stiftelser for å kunne finansiere 

skolegårdsløftet ytterligere.  

 

Hva er forskjellen mellom klassekontakt og FAU-representant? 

Klassekontakt har gjerne ansvaret for sosiale aktiviteter i klassen blir gjennomført, men det er viktig 

at klassekontaktene også delegerer oppgaver til andre foreldre i klassen. FAU planlegger nå kurs for 

klassekontakter, så det blir lettere å vite hva som er forventet hvis man melder seg som 

klassekontakt. Noen stikkord til mulige klassekontakt-initiativ er: 

• En sosial klassesamling på høsten 

• Lagedag før jul 

• Organisere klassen sin til skolegårdsdugnaden i mai 

• 17. mai-arrangementet (kun 5. klasse) 

• Klassevis sommeravslutning? 

• Arrangere foreldrekafé e.l. for å tjene inn penger til klassekassa? 

På FAU-møtet kom det forslag om å lage en felles halloween/HalloVenn-fest på skolen (fra og med 

høsten -24). Slik sikrer vi at alle får et tilbud på halloween, nå som HalloVenn i Gullbring ikke lenger 

arrangeres. Evt. kan man dele opp i småtrinnet og mellomtrinnet, og la disse komme til ulike tider 

den samme kvelden. Dette er foreløpig kun en idé som det kan jobbes mer med framover. 

På FUG sine sider står det mer om hva klassekontakt-rollen kan innebære.  

https://foreldreutvalgene.no/fug/klassekontakt/


Her er listen over klassekontakter inneværende skoleår: 

Representant for Navn 

1.klasse Marianne Skindalen Holta 

Gaute Egeland Sanda 

2.klasse Kristoffer Tollehaugen 

Cato Listaul 

3.klasse Olav Espedalen 

 

4.klasse Aina Stokstad Bakka 

 

5.klasse Kristine Haugen 

Lena Leek 

6.klasse Anne Gro Kleivi 

 

7.klasse Jorunn Moen 

Nina Espedalen 

 

 

Hvor kan jeg lese referat fra FAU-møtene? 

Her publiseres referatet fra FAU-møter. 

 

Oppfordring 

Husk – det er veldig fint om du tar kontakt med enten FAU-representant eller klassekontakt om det 

er noe du ønsker å bidra med. Det er ikke meningen at FAU-representanten og klassekontaktene skal 

gjøre «alt», men vi skal bidra til at ting skjer og delegere oppgaver – så vi faktisk får gjennomført noe 

bra til skolen og elevenes beste       For flere av oppgavene etablerer vi arbeidsgrupper, og i de ulike 

arbeidsgruppene er det alltid plass til engasjerte foreldre!  

Dersom noen har utfordringer med enkeltelever eller klassemiljø så ta kontakt direkte med skolen, 

ikke klassekontakt eller FAU.  

 

Takk 

Til slutt ønsker vi å takke alle som har påtatt seg verv, skriver søknader til diverse prosjekter, 

arrangerer sosiale klassetilstelninger, baker kake osv. Ønsker også å takke rektorer og lærere for et 

godt foreldresamarbeid. 

 

Med vennlig hilsen 

FAU v/ Folkestad skule (v/Hanne Porsholt Jensen)  

https://midt-telemark.kommune.no/finn-tjeneste/skole/skoler/folkestad-skule/fau-referat/

